



## Protokoll styrelsemöte S10 2016-03-29

<b>Närvaro:</b>	Martin Johansson	Ordförande
	Robin Timan	Propagandamästare, tillika Sekreterare
	David Norrestam	Överphös
	Amelia Andersson	Studierådsordförande
	Sara Lindgren	Programmästare
	Nick Persson	Cafémästare
	Ludvig Eriksson	Skattmästare
	Marcus Liljenberg	Näringslivsansvarig t.o.m §13
	Oskar Hansson	Kårkontakt TLTH
	Carolina Koronen	Kårkontakt TLTH
	Lars Gustafsson	
	David Larsson fr.o.m §9	
	Rasha El-Manzalawy	
	Martin Bergman	
	Axel Tornborg Isberg	
	Rasmus Göransson	

- §1 OFMÖ Ordförande Martin Johansson förklarade mötet öppnat klockan 12:09.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Styrelsen **beslöt** att adjungera Rasha El-Manzalawy, Martin Bergman, Axel Tornborg Isberg, Lars Gustafsson, David Larsson, och Rasmus Göransson.
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med tillägget:
- §9.1 Styrelsemöten
- §5 Föregående mötesprotokoll Robin ska utföra de av styrelsen föreslagna ändringar innan protokoll för S08 och S09 godkänns.
- §6 Information från Kåren Oskar informerade att på det är valfullmäktige på söndag där nya heltidare, styrelse, m.m ska väljas in, ikväll är det styrelsemöte, fullmäktigemöte den 7/4, ansökan för att söka till koordinator på Arkad ligger öppen till 4/4, nästa vecka är det innovation week, samt att de har kontakt med polisen angående TLTHs tillstånd för slutna sällskap.
- §7 Information från PLD På grund av påskledigt så fanns det inget att informera om.
- §8 PLC Information från kollegi **OK** Utbildningsprogrammen på LTH diskuterades, speciellt frågan om man ska bredda eller spetsa utbildningar. Det ska



komma mer underlag till detta.

Det är omöjligt att hitta ett lämpligt datum till tour de styrelse men eventuellt blir det grillning och brännboll någon dag.

§9 Beslutsuppföljning

**Köksfläkt**

Mötet **beslöt** att det skjuts fram till S11.

**Access**

Mötet **beslöt** att det skjuts fram till S11.

**Evote**

Diskussion angående vem som ska vara ansvarig samt dess funktionalitet hölls. Mötet **beslöt** att Anna är ansvarig och det läggs till S11.

§9.1 Styrelsemöten

Martin föreslog att styrelsemötenas struktur ska förändras. Han föreslog att vi ändrar till att ha styrelsemöte varannan vecka och de veckorna som blir över ska vi istället ha arbetsmöten utan protokoll. Där man t.ex. kan jobba med beslutsuppföljning.

Diskussion hölls.

Mötet **beslöt** att testa det nya systemet med start om två veckor och fram till sommaren.

§10 Utskottsrapporter

Finns på driven.

§11 Ekonomisk status

Ludvig informerade att det varit dålig kommunikation förra veckan då det som sades på S09 inte stämmer till fullo. Han påpekade att de inte är klara med förra årets bokslut utan det är fortfarande en del kvar.

§12 Val av funktionärer

Inga funktionärer valdes in.

§13 Övrigt

Lars informerar att arkivarierna har haft möte som protokollfördes. De vill ha med det som bilaga till kallelsen och styrelsemötesprotokollet i fortsättningen.

Ludvig tog upp frågan från förra mötet angående vice skattmästarens tillgång till styrelsekassan. Han ansåg inte att det var lämpligt.

David Larsson påpekade att vice skattmästarens jobb är att utföra skattmästarens jobb i dennes frånvaro, något som kräver tillgång. Mötet diskuterade för- och nackdelar. Mötet **beslöt** att ta upp frågan igen om två veckor på D1.

Amelia föreslog att vi ska börja lägga in när vi har styrelsemöten på de nya skärmarna för att göra det mer synligt för sektionen.



Mötet **beslöt** att Martin ska fixa.

Rasha frågade om hon kan ställa upp på personval genom Skype på VTM. Mötet informerade att det ska gå att lösa.

§14 Meddelanden

Sara meddelade att det är Geekend i helgen, paintball nästa vecka, och även tandemsläpp.

David Norrestam meddelade att det är temasläpp tillsammans med A-sek den 22/4 med pub och eftersläpp efter.

§15 OFMA

Ordförande Martin Johansson förklarade mötet avslutat kl 12:51.

Mötessekreterare

Justeras

Robin Timan  
Propagandamästare, tillika Sekreterare

Martin Johansson  
Ordförande